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- Budsjettet til Salto ligger godt innenfor grensene. 

 

- Færre besøkende i år en i fjor. 6638 besøkende i 2013. Antall ungdommer minsker for 

hvert år. Dette ser vi på som positivt. Grunnet at det er flere som drar hjem og på 

aktiviteter etter skolen i stedet for å være i senteret. Det er også roligere i senteret nå 

en det var tidligere. 

- Salto har et godt samarbeid med NAV Lindås. NAV har tatt initiativ til et samarbeid 

med ungdomskontakten i f.h.t ungdommer som skal delta på et kurs hvor 

spleiselaget(spleiselaget er del av et samarbeid mellom UNIO, LO, NHO, KS, YS og 

skatteetaten kommer og informerer om skattekort, arbeidskontrakt m.m). 

- Oppsummering av Temakvelden 4.12.2013 som ble sponset av Lions Lindås; 43 

ungdommer og 12 voksne som kom på foredraget, disse voksne var bl.a. fra Lions, 

Studio Nord og Ungdomskordinator fra Radøy og Austrheim. Ungdommene virket 

interesserte og engasjerte med spørsmål og kommentarer. Det kom forespørsler om 

foredrag om rusmidler neste gang. Det var også forespørsel om foreldre kunne delta. 

Dette måtte vi avvise for denne gang siden vi ville ha ungdommen i fokus. Men vi 

ønsker å arrangere en temakveld som kan inkludere foreldre ved en annen anledning. 

- Stadig flere ungdommer har begynt med kosttilskudd og shaker for få mer ut av 

trening. På Salto har de ikke lov til å ta kosttilskudd.  

- Ung data undersøkelsen viser endring i psykisk helse hos ungdom. Ungdommene får 

stadig mer press fra flere sider(skole, trening, utseende, multimedia m. m) som gjør at 

de får mindre tid til det sosiale, som igjen kan skape angst og depresjoner m.m. Masse 

interessant som kanskje skulle blitt vist hos Salto f.eks. med bruk av slides 

- Godt samarbeid med rådgivere på Knarvik videregående  
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Det blir nytt styremøte mandag 28.04.2014 klokken 08.30 

 

 


